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Protokół nr 7/2019                                                                                                                              

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola                                                                                                                              

z posiedzenia w dniu 23 maja 2019 r. 

 

          Posiedzenie Komisji Budżetowej odbyło się w sali im. Karola Musioła 

w opolskim ratuszu i trwało od godz. 1605 do godz. 1733.                                                                           

Posiedzeniu  przewodniczyli Jacek Kasprzyk przewodniczący Komisji.                         

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 5 członków Komisji 

(radni: Jacek Kasprzyk, Dariusz Chwist, Anna Łęgowik, Sławomir Batko i Przemysław 

Pytlik). W posiedzeniu łącznie obecnych było 5 radnych.                  

Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych osób załącza się do protokołu.     

Porządek obrad, nad którym obradowała Komisja, był następujący: 

1. Zatwierdzenia protokołu nr 6/2019 Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola z posiedzenia 

w dniu 11 kwietnia 2019 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Opola (druk nr 224) wraz z autopoprawką (druk nr 224-A). 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie korekty budżetu miasta Opola na 2019 rok 

(druk nr 225). 

4. Zaopiniowanie Sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Miasta Opola 

z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami na rok 2018” (druk nr 

220). 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu 

gospodarki niskoemisyjnej dla miasta Opola” (druk nr 227). 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny 

i Rozwoju Pieczy Zastępczej w Opolu na lata 2019 – 2021 (druk nr 226). 

7. Temat z planu pracy Komisji: „Wysokość wsparcia finansowego stowarzyszeń oraz 

fundacji w latach 2017-2018”. 

8. Sprawy różne. 

 

Do punktu 1. porządku obrad:   

Protokół nr 6/2019 Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola z posiedzenia w dniu 

11 kwietnia 2019 r. został zatwierdzony bez uwag jednogłośnie w obecności 5 członków 

Komisji. Za głosowali radni: Jacek Kasprzyk, Dariusz Chwist, Anna Łęgowik, Sławomir 

Batko i Przemysław Pytlik. 
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Do punktu 2. porządku obrad:  

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Opola (druk nr 224) wraz z autopoprawką (druk nr 224-A) zreferował 

naczelnik Wydziału Budżetu Marcin Baraniewicz. 

Pytania zgłaszali radni: Przemysław Pytlik, a odpowiedzi udzielił zastępca naczelnika 

Biura Obsługi Inwestorów Michał Kramarz. 

W dyskusji głos zabrał przewodniczący Komisji radny Jacek Kasprzyk. 

Opinia 

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola 

z dnia 20 maja 2019 r. 

 

do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Opola (druk nr 224) wraz z autopoprawką (druk nr 224-A) 

Komisja Budżetowa wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie autopoprawki. 

Autopoprawkę przyjęto 3 głosami za (radni: Jacek Kasprzyk, Dariusz Chwist i Anna 

Łęgowik), przy braku głosów przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się (radni: Sławomir 

Batko i Przemysław Pytlik). 

 

Komisja Budżetowa wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały wraz 

z autopoprawką. 

Opinię podjęto przyjęto 3 głosami za (radni: Jacek Kasprzyk, Dariusz Chwist i Anna 

Łęgowik), przy braku głosów przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się (radni: Sławomir 

Batko i Przemysław Pytlik). 

 

 

Do punktu 3. porządku obrad:  

 Naczelnik Wydziału Budżetu Marcin Baraniewicz omówił projekt uchwały w sprawie 

korekty budżetu miasta Opola na 2019 rok (druk nr 225). 

Na pytania radnej Anny Łęgowik odpowiedzi udzielał Bartłomiej Niwicki z Miejskiego 

Zarządu Dróg w Opolu. Wyjaśnił, iż zostanie przekazana informacja uzupełniająca. Radna 

poprosiła, aby niniejsze uzupełnienie przekazać w wersji pisemnej.                                                

Następnie odpowiedź na pytanie radnej Anny Łęgowik uzupełnił radny Jacek Kasprzyk. 

Ponadto pytania zgłaszali radni: Sławomir Batko oraz Jacek Kasprzyk, a odpowiedzi 

udzielali: naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Radlak, naczelnik 

Wydziału Budżetu Marcin Baraniewicz oraz Starszy Specjalista Wydziału Promocji 

Katarzyna Herwy.  

Dyskusji nie było. 
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Opinia 

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola 

z dnia 20 maja 2019 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie korekty budżetu miasta Opola na 2019 rok (druk nr 

225) 

Komisja Budżetowa wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto przyjęto 3 głosami za (radni: Jacek Kasprzyk, Dariusz Chwist i Anna 

Łęgowik), przy braku głosów przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się (radni: Sławomir 

Batko i Przemysław Pytlik). 

 

 

Do punktu 4. porządku obrad:  

 Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Miasta Opola z organizacjami 

pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami na rok 2018” (druk nr 220) omówiła 

i prezentacji dokonała naczelnik Centrum Dialogu Obywatelskiego Aleksandra Zwarycz, 

która również udzieliła odpowiedzi na pytanie radnej Anny Łegowik. 

Dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola 

z dnia 20 maja 2019 r. 

 

do Sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Miasta Opola z organizacjami 

pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami na rok 2018” (druk nr 220) 

Komisja Budżetowa wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie sprawozdania. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Jacek Kasprzyk, Dariusz Chwist, Anna Łęgowik, Sławomir Batko 

i Przemysław Pytlik. 

 

 

Do punktu 5. porządku obrad:  

 Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla miasta Opola” (druk nr 227) omówiła naczelnik Wydziału Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Małgorzata Rabiega. 

Pytań nie było, nie było również zgłoszeń w dyskusji. 
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Opinia 

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola 

z dnia 20 maja 2019 r. 

 

do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla miasta Opola” (druk nr 227) 

Komisja Budżetowa wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Jacek Kasprzyk, Dariusz Chwist, Anna Łęgowik, Sławomir Batko 

i Przemysław Pytlik. 

  

Do punktu 6. porządku obrad:  

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny i Rozwoju Pieczy 

Zastępczej w Opolu na lata 2019 – 2021 (druk nr 226) omówił dyrektor Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Rodzinie w Opolu Zdzisław Markiewicz. 

Na pytania radnego Jacka Kasprzyka odpowiedzi udzielił dyrektor Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Rodzinie w Opolu Zdzisław Markiewicz.  

Dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola 

z dnia 20 maja 2019 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny i Rozwoju 

Pieczy Zastępczej w Opolu na lata 2019 – 2021 (druk nr 226) 

Komisja Budżetowa wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Jacek Kasprzyk, Dariusz Chwist, Anna Łęgowik, Sławomir Batko 

i Przemysław Pytlik. 

 

Do punktu 7. porządku obrad:  

 Temat z planu pracy Komisji: „Wysokość wsparcia finansowego stowarzyszeń oraz 

fundacji w latach 2017-2018” zreferowała naczelnik centrum Dialogu Obywatelskiego 

Aleksandra Zwarycz.  

Pytań nie zgłaszano, dyskusji również nie było. 
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Do punktu 8. porządku obrad:  

 W punkcie sprawy różne przewodniczący Komisji zaproponował terminy posiedzeń 

Komisji Budżetowej w miesiącu czerwcu: 

13.06 – przed sesją 27.06 (g. 16.00),                                                                                                

01.07 – przed sesją 04.07 (g.16.00).                                                                                         

Członkowie Komisji pozostali zgodni.        

Również w tym punkcie obrad przewodniczący Komisji radny Jacek Kasprzyk odniósł 

się do nieobecności prezydenta (zarządu) na posiedzeniach Komisji, podczas gdy padają 

pytania związane z polityką miasta. 

Przewodniczący uznał, iż w przypadku ważnych tematów skierowane będzie pismo dotyczące 

obecności przynajmniej jednego członka zarządu podczas posiedzenia Komisji Budżetowej. 

 

Więcej spraw nie zgłoszono.           

Porządek obrad został wyczerpany, przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie.    

 

 

               Przewodniczący Komisji Budżetowej 

                            Radny Jacek Kasprzyk 

 

            

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała:                             

Teresa Muc 

 


